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PROTOKÓŁ NR XXIV/12 

z sesji Rady Gminy Jaśliska odbytej w dniu 27 kwietnia 2012r. o godz. 16
30

 w sali 

konferencyjnej  Urzędu Gminy w  Jaśliskach. 

 W sesji udział wzięli następujący radni: Bolesław Magierowski, Jan Szymczakowski, 

Stanisław Lorenc, Helena Madej, Leszek Madej, Bogusława Gwiżdż, Piotr Smoleń, Krzysztof 

Kostycz, Renata Pelczar, Krzysztof Krok i Wioletta Puchalik. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt - Ignacy Lorenc, Z-ca Skarbnika - Joanna Lipka            

oraz sołtysi. 

 Listy obecności stanowią  załączniki do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Sesję  otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Jaśliska  Bogusława Gwiżdż  słowami:               

,, Wysoka  Rado, otwieram XXIV sesję Rady Gminy Jaśliska ''.  

Na podstawie listy obecności stwierdziła, że obrady  są prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołała radnego Bolesława Magierowskiego oraz przedstawiła 

proponowany porządek obrad, tj.: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta  z działalności międzysesyjnej. 

4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy. 

5. Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej.  

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska 2012 rok /druk nr 91/, 

b) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami  bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Jaśliska w 2012 roku /druk nr 92/, 

c) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Jaśliska /druk nr 93/. 

7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

9. Zamknięcie sesji. 

Wójt Ignacy Lorenc  wnioskował o zmianę  w porządku obrad polegającą                          

na wprowadzeniu   w punkcie 6 dwóch dodatkowych uchwał; 

podpunkt d) uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2012 rok 

/druk nr 94/ i podpunkt e) uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego publicznych dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg /druk nr 95/.  

Wniosek poddano pod głosowanie i przyjęto jednomyślnie /głosowało 11 radnych/. 

Przewodnicząca Rady uzupełniony o wniosek Wójta porządek obrad przedstawiła i poddała 

pod głosowanie. 

Porządek obrad  po zmianach przyjęto jednomyślnie /głosowało 11 radnych/. 
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Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy. 

 

 Protokół z XXIII sesji Rady Gminy Jaśliska  poddano pod głosowanie i przyjęto 

większością głosów: 10 głosów ,,za'', 1 ,,wstrzymujący się '', 0 ,,przeciw''  / głosowało 11 

radnych/. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 

 Na wstępie Wójt Ignacy Lorenc podziękował druhom OSP  sołtysowi - Krzysztofowi 

Łątka i radnemu - Krzysztofowi Krok za wykonane prace naprawcze samochodu 

strażackiego OSP. 

Następnie złożył informację z działalności międzysesyjnej. Informował  radnych o: 

 Spotkaniu z Panem Grzegorzem Karpińskim  i rozmowach w sprawie budowy 

chodnika   na terenie gminy. Pokreślił, że po konsultacjach   sprawa wygląda  

pozytywnie  i gmina powinna podjąć ten trud,  

  możliwości  otrzymania 250 tys.  zł na budowę /dokończenie  trybun przy 

stadionie/, 

 uczestnictwie w spotkaniu  tzw.: ,, Związek Bieszczadzkich Gmin Pogranicza'', 

 rozmowach z inwestorami w sprawie  domków przy budynku Urzędu Gminy i ich 

zagospodarowania. Wójt informował, że po przeprowadzonych analizach  

propozycją jest ich  sprzedaż ze względu na miejsce ich posadowienia,    

 otrzymanym zaproszeniu dla  rady i  wszystkich mieszkańców gminy na spotkanie 

tzw.:  Międzynarodowych Targów Żywności Ekologicznej ,, EKOGALA 2012", 

które jak informował; odbędą się 25 - 27 maja  br. w Regionalnym Centrum 

Sportowo Widowiskowym w Rzeszowie. 

 

 

Ad.4. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy. 

 

 Informację z realizacji uchwał Rady Gminy przedstawił Wójt Ignacy Lorenc. 

Informację przyjęto bez uwag.  

 

Ad.5. Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

 

 L. Madej zwrócił się z pytaniem, jak na dzień dzisiejszy ma się sprawa wystawionej              

na przetarg przez Agencję Nieruchomości Rolnej działka posadowiona w Woli Niżnej? 

 S. Lorenc nawiązując do wypowiedzi H. Madej z ostatniej sesji w sprawie ogrzewania  

zrębkami; prosił wziąć pod rozwagę, iż 700 ha jest do odebrania Gminie Dukla, która to 

nieruchomość będzie głównym motywem do podjęcia dalszych działań - możliwości 

pozyskiwania  zrębek na cele opałowe.  Prosił radnych o przemyślenie i pochylenie się nad 

problemem. W swojej wypowiedzi informował,  iż wnosi o odzyskanie 700 ha z myślą             

o pozyskiwaniu zrębek. 

 Następnie głos zabrał B. Magierowski. Pytał, czy czynsze w naszej gminie spływają 

na bieżąco, czy są jakieś zaległości? Pytał konkretnie o sklep w Woli Niżnej.  

 W związku z krążącymi plotkami zwrócił się do Wójta z pytaniem odnośnie pojawienia        

się agentów CBA. 
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 L. Madej mając na uwadze wycinkę drzewa w Daliowej, wyraził zainteresowanie       

w tej sprawie. 

Więcej pytań nie było. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwał. 

 

Przewodnicząca Rady  Bogusława Gwiżdż   przedstawiła i poddała pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXIV/105/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 27 kwietnia 2012 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2012 rok 

 

 Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Z-ca Przewodniczącego informował, iż Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały 3 głosami ,,za''. 

 Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych.  Uchwałę podjęto jednomyślnie. 

Oddano głosów 11, w tym: 11 ,,za'', 0 ,,przeciw'', 0 ,,wstrzymujących się''.  

 Na podstawie wyników powyższego głosowania Przewodnicząca Rady ogłosiła, że 

Gmina Jaśliska podjęła uchwałę  w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 

2012 rok. 

Uchwała otrzymuje Nr XXIV/105/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 B. Gwiżdż  poddała pod głosowanie  kolejny projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXIV/106/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 27 kwietnia 2012 r. 

 

w sprawie  przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Jaśliska w 2012 roku 

 

 Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji L. Madej informował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego                    

i Środowiska pozytywnie zaopiniowała  projekt przedłożonej uchwały.   

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. Uchwała  podjęta została jednomyślnie. 

Oddano głosów 11, w tym: 11 ,,za'', 0 ,,przeciw'', 0 ,,wstrzymujących się''.  

 Na podstawie wyników powyższego głosowania , Przewodnicząca Rady ogłosiła,        

że Gmina  Jaśliska podjęła uchwałę w sprawie  przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
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bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Jaśliska w 2012 

roku. 

Uchwała otrzymuje Nr XXIV/106/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Dalej B. Gwiżdż przedstawiła i poddała pod głosowanie, zgodnie  z porządkiem obrad  

kolejny projekt 

U C H W A Ł Y  Nr XXIV/107/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 27 kwietnia 2012 r. 

 

w sprawie  przyjęcia  oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Jaśliska 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

S. Lorenc informował, że Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich 

pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały 5 głosami ,,za''.  

Przewodnicząca Rady Gminy poddała projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. Uchwała  podjęta została jednomyślnie. 

Oddano głosów 11, w tym: 11 ,,za'', 0 ,,przeciw'', 0 ,,wstrzymujących się''.  

 Na podstawie wyników powyższego głosowania , Przewodnicząca Rady ogłosiła,        

że Gmina  Jaśliska podjęła uchwałę w sprawie  przyjęcia  oceny zasobów pomocy społecznej 

Gminy Jaśliska. 

Uchwała otrzymuje Nr XXIV/107/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Następnie B. Gwiżdż  przedstawiła i poddała pod głosowanie projekt 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXIV/108/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 27 kwietnia 2012 r. 

 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2012 rok 

 

 

 Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

Z-ca Przewodniczącego informował, iż Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt 

uchwały: 1 głosem ,,za'', 1 ,,przeciw'', 1 ,,wstrzymujący się''. 

 Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych.  Oddano głosów 11, w tym: 9 ,,za'', 1 ,,przeciw'',       

1 ,,wstrzymujący się''.  

 Na podstawie wyników powyższego głosowania Przewodnicząca Rady ogłosiła, że 

Gmina Jaśliska podjęła uchwałę  w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 

2012 rok. 

Uchwała otrzymuje Nr XXIV/108/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 B. Gwiżdż  poddała pod głosowanie  kolejny projekt 

 

 

U C H W A Ł Y  Nr XXIV/109/12 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 27 kwietnia 2012 r. 

 

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego publicznych dróg 

gminnych  na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem               

i ochroną dróg.  

 

 S. Lorenc odnosząc się  do § 2 ust. 6 przedmiotowej uchwały, zwróciwszy uwagę        

na zawartą  w niej stawkę  informował, że nie zdecydowałby się rocznie wydawać na reklamę 

kwotę około 720 zł.  Proponował obniżenie zamieszczonej w projekcie stawki za zajęcie pasa 

drogowego celem umieszczenia reklamy.  

Wójt  informował, że  rada może wnieść poprawkę. 

S. Lorenc pytał, do kogo należy zakole na skrzyżowaniu w kierunku Jaślisk, gdzie widnieje 

reklama Drewutni i sprzedaży pstrąga.  

W odpowiedzi na zadane pytanie Wójt informował, że częściowo należy do Wojewódzkiego 

Zarządu Dróg i częściowo do Powiatowego Zarządu Dróg. 

L. Madej proponował wprowadzenie ulg dla firm rodzinnych i obniżenia stawki zawartej        

w projekcie uchwały o 50%.  

Wójt podkreślił, że  wprowadzenie ulg dla mieszkańców gminy wiąże się z nierównym 

traktowaniem podmiotów gospodarczych  a w konsekwencji uchyleniem uchwały.  

Celem rozwiązania powyższej kwestii proponował wprowadzenie dodatkowego punktu           

w  brzmieniu:  za zajęcie  pasa drogowego w celu umieszczenia w pasie drogowym reklamy 

obniża się  stawkę o 50% dla reklam turystycznych i agroturystycznych.  

Przewodnicząca rady proponowany zapis  poddała pod głosowanie.  

Wprowadzone  zmiany do projektu uchwały przyjęte zostały jednomyślnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 11 radnych.   

 Przewodnicząca Rady Gminy projekt po  wprowadzonych zmianach  poddała pod 

głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 11 radnych. Uchwała  podjęta została jednomyślnie. 

Oddano głosów 11, w tym: 11 ,,za'', 0 ,,przeciw'', 0 ,,wstrzymujących się''.  

 Na podstawie wyników powyższego głosowania , Przewodnicząca Rady ogłosiła,        

że Gmina  Jaśliska podjęła uchwałę  w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego publicznych dróg gminnych  na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem  i ochroną dróg.  

Uchwała otrzymuje Nr XXIV/109/12 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 7. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

 

 B. Magierowski  w ramach przypomnienia  informował , że półtora roku temu zwracał 

się do Wójta  z propozycją uruchomienia gazetki w gminie i w związku z otrzymaną 
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odpowiedzią, że nie ma  takiej  potrzeby informował, iż została uruchomiona strona 

internetowa Stowarzyszenia Rozwoju Jaślisk i Okolic zachęcając do jej odwiedzania.   

S. Lorenc oświadczył, że jest zaniepokojony okradaniem mieszkań socjalnych.  

 

Ad. 8. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

 

 Wójt I. Lorenc rozpoczął od odpowiedzi na pytanie zadane przez B. Magierowskiego 

na  ubiegłej sesji. Pełniąc funkcję Wójta Gminy Jaśliska informował m.in; iż,  w związku z 

brakiem samochodu służbowego wykonuje obowiązki kierowcy - jest etatowym szoferem,  

jest etatowym sekretarzem,  etatowym zastępcą wójta i wójtem. Informował o uchwalonych  

przez Radę Gminy dla Wójta zarobkach przedstawiających się następująco: 

-  wynagrodzenie zasadnicze: 4.200 zł, dodatek służbowy: 1.100 zł,  dodatek specjalny:      

1.060 zł. 

Zarobki brutto wynoszą 7.200 zł, netto wynoszą 5.082 zł w tym dodatek stażowy brutto     

840 zł. 

Pobory Skarbnika gminy Agnieszki Kurdyła przedstawiają się następująco: 

-  wynagrodzenie zasadnicze: 4.000 zł,  dodatek funkcyjny: 1.045 zł, dodatek stażowy: 280 zł. 

Wynagrodzenie brutto wynosi: 5.325 zł, netto: 3.743,90 zł. 

Pobory z-cy skarbnika Joanny Lipka przedstawiają się następująco: 

- wynagrodzenie zasadnicze: 3.500 zł, dodatek funkcyjny: 660 zł. 

Wynagrodzenie brutto wynosi: 4.755  zł, netto: 3.384,80 zł. 

Pobory pełniącej funkcję sekretarza gminy Jaśliska Janiny Kaluba przedstawiały                   

się następująco:  

- wynagrodzenie zasadnicze: 2.500 zł, dodatek funkcyjny: 1.100 zł,  dodatek stażowy: 500 zł. 

Wynagrodzenie brutto wynosiło: 4.100  zł, netto: 2.928 zł. 

Pobory Tadeusza Turczyn przedstawiały się następująco: 

- wynagrodzenie zasadnicze: 3.700 zł, dodatek funkcyjny: 1.100 zł,  dodatek stażowy: 740 zł. 

Wynagrodzenie brutto wynosiło: 5.540  zł, netto: 3.931,22 zł. 

Wójt nawiązując do mającego odbyć się dnia samorządowca informował o dokonaniu analizy 

w sprawie przyznania premii wahających się od 100 zł do 500 zł dla zasłużonych 

pracowników urzędu. 

Następnie Wójt odpowiadał kolejno na zapytania radnych. 

Odpowiadając na pytanie L. Madeja dotyczące działki w Woli Niżnej  informował,                 

że mieszkańcy zwrócili się do Wójta  z prośbą wystąpienie do Agencji Nieruchomości Rolnej  

w celu przejęcia działki na rzecz gminy. Pismo zostało przesłane do w/w instytucji i obecnie 

nie ma odpowiedzi, czy prośba zostanie uwzględniona. 

 Na pytanie zadane przez S. Lorenc odpowiedział, że wystąpienie jest zasadne. 

Proponował, by przeanalizować całą procedurę. Dodał, że na najbliższą sesję przygotuje 

informacje dotyczącą podjęcia decyzji odnośnie tego działania. 

 W odpowiedzi na pytanie zadane przez B. Magierowskiego informował,                     

że największym problemem są czynsze socjalne. Zamiarem jest wystąpienie do sądu                

o eksmisję lokatorów z mieszkań socjalnych, które zostały  zniszczone  w ostatnim okresie 

zimowym. Wyjaśnił również, iż sprawą kradzieży kaloryferów zajęły się organy ścigania.  

Dalej Wójt udzielił szczegółowych wyjaśnień dotyczących procedury oddania nieruchomości 

w dzierżawę w Woli Niżnej Panu Janowi Łątka.. Informował, iż dzierżawca zalega                   

z płatnościami za obiekt. 



7 
 

 Wójt poinformował, iż na wniosek  sołtysa wsi Daliowa Pana J. Szymczakowskiego 

zostały przeprowadzone oględziny lasu, drzewa do wycinki zostały oznaczone a także  

rozesłane zostały zapytania ofertowe celem wykonania tej usługi. 

 Informował o ogłoszonym  konkursie na sekretarza, do którego zgłosiło się trzech 

kandydatów: Pan Stanisław Czaja - radny miasta Krosno, Pan Bogdan Bukowczyk - dyrektor 

Zespołu Krytych Pływalni w Krośnie oraz Ryszard Papciak - były pracownik Urzędu Gminy 

Jaśliska. Wyjaśnił, że po przeprowadzonych rozmowach komisja uznała, iż należy powtórzyć 

konkurs, gdyż  nie do końca jednoznaczna była ocena, czy kandydaci są wstanie spełnić  

warunki pełnienia obowiązków sekretarza gminy. 

 

 

Ad.9. Zamknięcie sesji. 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Bogusława 

Gwiżdż zamknęła XXIV sesję Rady Gminy Jaśliska o godz. 18
00

.    

 

 

Protokół sporządziła:                                                                Przewodniczący Rady 

Renata Milan                                                                               Bogusława Gwiżdż  

 

 

 

 

  

 

 

  

 

 

 

 

 


